
Krossnesveien Velforening 

Årsberetning 2022 

Velforeningen sparer fremdeles midler etter oppgraderingen med asfalt på uteområdene i 

2019. Vi har i 2022 ikke hatt noe særlig utgifter, da vi i stor grad sparer bufferen til å kjøpe 

nytt huskestativ som har stått på agenda i mange år. Med årets midler fra kommunen vil vi 

med stor sannsynlighet ha råd til å kjøpe et nytt huskestativ uten at vi tømmer 

velforeningens konto. Vi trenger å ha en liten buffer for å holde velforeningen gående i 

mange år fremover. Med tanke på at alle de lokale barnehagene bruker fellesområdene våre 

håper vi det kan være med på å løfte budskapet om et nytt og sikkert huskestativ. Dette er til 

glede for alle våre medlemmer og barnehagebarn. 

Inntektene fra 2022 er fra årskontigent og kommunale midler. Neste store utgiftspost blir 

huskestativ, dette vil være prioritet nummer 1. Ellers det vanlige dugnadsarbeidet igjennom 

året. 

Avtroppende styremedlemmer 

Gunvor Line Steinsland styreleder/kasserer 

Raymond Lone 

Monica Birkeland Nilsen (kan ta gjenvalg) 

Nytt styre vil bli avklart i løpet av vårparten 


